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Hei.

 

I vårt brev av 7.12.2017 bad Hordaland fylkeskommune om utsett frist i påvente av at søknad om fråvik frå
vegnormalane kunne bli handsama og lagt til grunn for vår uttale og bad om utsett frist til 16.3 for å få
handsama fråvikssaka i Fylkesutvalet 14.mars. Etter det vi forstår har det ikkje blitt sendt inn ein ny søknad
basert på vegstandarden Sa2 og saka har difor enno ikkje blitt handsama hos oss eller i fråviksnemda til
vegvesenet. Vi beklagar at vi dermed ikkje har fått gitt fråsegn enno.

 

Hordaland fylkeskommune kan sjølvsagt gi fråsegn basert på grunnlaget som vart sendt ut til offentleg
ettersyn, men meiner det beste ville vere å basere fråsegna på ein oppdatert plan der fråvika er handsama i
forkant av offentleg ettersyn, slik vanleg praksis er. Dersom kommunen likevel ønskjer at vi skal gi fråsegn
basert på eksisterande materiale, kan vi gjere dette i løpet av første veke etter påske, innan 6. april.

 

Kva er status på fråvikssøknaden?

 

Eg tek kontakt over påske for vidare prosess og dialog.

 

 

Venleg helsing

Hans-Christian Engum
seniorrådgjevar
Regionalavdelinga | planseksjonen

Tlf: 97 14 78 48
www.hordaland.no

 


